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Schriftelijke vragen PVV Den Helder “Duidelijkheid inzake golf aan 

winkeldiefstallen” 

 

 

Geacht college, 

 

Uit een bericht van het Noordhollands Dagblad (*) blijkt dat uit recente politiecijfers 

naar voren is gekomen dat Den Helder inzake het aantal geregistreerde 

winkeldiefstallen met kop en schouders boven andere gemeenten in de Noordkop 

uitsteekt. 

Na een daling tot 138 winkeldiefstallen in 2021, zag Den Helder een toename tot 211 

in 2022, ofwel een stijging van bijna 53%. Wat opvalt is het enorme aantal van 113 in 

de wijk binnen de Linie-Oost. En 2023 dreigt opnieuw een enorme stijging op te 

leveren, aangezien er tot en met juni van dit jaar al 151 winkeldiefstallen zijn 

geregistreerd. 

 

De PVV maakt zich grote zorgen over deze cijfers en wil de onderste steen boven. 

 

Daarom wil ondergetekende de volgende vragen aan het college stellen: 

 

1) Deelt u de mening dat de door de politie gepresenteerde cijfers voor de gemeente 

Den Helder zorgwekkend zijn? Zo nee, waarom niet? 

 

2) Kunt u bij benadering aangeven wat de schade is van de winkeldiefstallen voor 

onze gemeenschap? (in de breedste zin van het woord “schade”) 

Mocht dat niet mogelijk zijn, bent u dan bereid dit zo snel mogelijk te onderzoeken? 

Graag een gemotiveerd antwoord.  

 

3) Kunt u aangeven wat het college (al dan niet met relevante partners) in 2022 en in 

2023 heeft ondernomen en/of gaat ondernemen om het aantal winkeldiefstallen terug 

te dringen? Graag een gemotiveerd antwoord met zoveel mogelijk details. 

 

4) Welke verklaringen zijn er voor het opvallend hoge aantal winkeldiefstallen in de 

wijk binnen de Linie-Oost? Mochten eventuele verklaringen onbekend zijn, bent u 

dan bereid (al dan niet met relevante partners) zo snel mogelijk een onderzoek te 

starten om deze boven tafel te krijgen? Graag een gemotiveerd antwoord. 
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5) Kunt u beknopt aangeven wat de achtergrond is van de daders die zich schuldig 

hebben gemaakt aan de winkeldiefstallen? Mocht dat (momenteel) niet mogelijk zijn, 

waarom niet & bent u bereid met relevante partners te onderzoeken hoe dat in het 

vervolg wel mogelijk is, aangezien er dan meer informatie beschikbaar is om tot 

effectief beleid te komen? Graag een gemotiveerd antwoord.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Vincent van den Born  

PVV Den Helder 

 

 

 

BRON 

 

(*) 

https://m.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20230719_60502824?utm_campaign=wha

tsapp&utm_medium=referral&utm_source=whatsapp  
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